
VERSLAG EN NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 
VAN DE VPN OP 22 november 2024 IN BUNNIK 

 
Aanwezig:  45 leden  
Afwezig met bericht van verhindering: 25  leden 
 

1. Opening en welkom  
De  voorzitter Niek Zaman opent om ongeveer 13.30 uur de vergadering en heet de 
aanwezigen welkom.  

2. Mededelingen 
De voorzitter wijst op het belang van de vergadering in verband met de uitoefening van 
het hoorrecht  betreffende het concept transitieplan dat de sociale partners (KNB en 
BMN) op 10 oktober aan de VPN hebben toegestuurd. Alvorens dat hoorrecht uit te 
oefenen, wil het bestuur de leden over dat concept en de voorgenomen reactie daarop 
informeren.  
Dat komt straks uitgebreid aan bod. 
Verslag van de Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering van 19 juni 2024.  
In de agenda staat abusievelijk 10 juni 2024. 
Dit verslag is gepubliceerd op de website van de VPN en wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Financiën. 
Inleidend maakt de voorzitter een aantal opmerkingen over de verrichte activiteiten en de 
stand van zaken. 
- Hij wijst er op dat de governance van de VPN nu op orde is. Er is een driehoofdig 

bestuur (Niek Zaman, Jord Ruijgh en Jaap ten Berge) , een raad van advies (Laurens 
Maaldrink, Niek van Wijk en Tea Melleman) en een raad van Toezicht (Guus Stille en 
Jaap Dierkens Schuttevaer). 

- De relatie met de SPN heeft aandacht. DED voorzitter van de SPN. mevouw Nienke 
Bijlholt is gelukkig hersteld van een ernstig ziekbed en heeft haar werkzaamheden 
weer opgepakt. Het kennismakingsgesprek van onze voorzitter met een delegatie van 
het bestuur van de SPN (Nienke Bijlholt, Diede Panneman en Edwin Zondag) verliep 
in goede sfeer, zij het dat de gevolgen van de premiedemping in het verleden nog een 
lastig gespreksonderwerp zin dat de SPN liever omzeilt. 

- De relatie met de sociale partners is ronduit slecht.  
De BMN heeft van meet af aan elk contact met de VPN geweigerd. 
De KNB/PensioenKamer is niet bereid tot een gesprek en open overleg. In formele 
correspondentie wordt gecommuniceerd. Of de VPN voldoende representatief is om 
aanspraak te kunnen maken op het hoorrecht wordt door de KBNB?/PensioenKamer 
betwijfeld, maar het concept transitieplan werd wel aan de VPN toegezonden. 

- De gepensioneerdendag op 21 oktober 2024 in Groningen werd georganiseerd door 
de SPN. De opkomst viel tegen. Het bestuur was daar aanzezig om de goede 
verstandhoudingen te bevorderen. 

- Inmiddels is bekend dat de heer Rpb van Leeuwen de verkiezingen voor het 
bestuurslidmaatschap namens de gepensioneerden in het bestuur van de SPN heeft 
gewonnen. Het wachten is nu op de goedkeuring van De Nederlandse Bank N.V..  

- In het Verantwoordingsorgaan van de SPN ontstaan 4 vacatures. De SPN heeft de 
procedure tot vervulling opengesteld met het verzoek om aanmelding van 
gegadigden voor die functies. 



Ons bestuur zal daar aandacht aan besteden, speciaal de invulling van de vacature 
voor een vertegenwoordiger van de gepensioneerden. 

- Koepel Gepensioneerden. Dit is een vereniging van verenigingen van 
gepensioneerden, DeVPN is bij deze vereniging aangesloten. 
Door deze vereniging wordt veel informatie verstrekt en voorlichting gegeven over de 
gevolgen van de nieuwe pensioenwetgeving. Goed gebruik van. De VPN maakt daar . 
Ook wordt met die organisatie gesproken zowel over de gevolgen van de 
premiedemping die plaats had en de aansprakelijkheidstelling die de VPN daarvoor 
heeft doen uitgaan, als over het ontbreken van indexering. 

-  De KNB/PensioenKamer onthoudt de VPN informatie over de gedempte 
premieregeling en de komende ransitie. 
De VPN heeft daarom stukken opgevraagd krachtens de Wet openbaarheid 
bestuur(WOO). Omdat dit onvoldoende opleverde, is daarvan met behulp van een 
externe deskundige beroep ingesteld bij de Raad van State. In de loop van komend 
jaar wordt daar een beslissing van verwacht. 
Dit is wel te laat voor de uitoefening van het hoorrecht, maar desondanks kan dit met 
de deskundige hulp van drs. H. (Henk) Bets, actuaris, toch op verantwoorde wijze 
worden uitgeoefend. Dit komst straks aan de orde bij agendapunt 5. 

- De premiedemping en de aansprakelijkkheidstelling daarvoor heeft het bestuur doen 
besluiten een beperkt juridisch advies te vragen bij een in financiele en pensienzaken 
gespecialiseerd advocatenkantoor, Keijser van der Velden in Nijmegen.  Enquete die 
het bestuur door drs. Bets liet uitvoeren onder de leden , wordt verwerkt inzijn advies 
over het hoorrecht. 

Na deze opmerkingen stelt de voorzitter de vaststelling ven het budget 2025 en de 
contributie 2025 aan de orde. 
Vanuit de aanwezigen wordt opgemerkt dat een hogere contributie misschien verstandig 
is. De voorzitter legt uit dat het bestuur dit overwogen heeft, maar dat het feit dat een 
groot aantal leden slechts een (zeer) bescheiden pensioen genieten, de reden is om niet 
hoger dan 25 euro per jaar te gaan. Vrijwillige bijdragen van leden zijn altijd welkom; in 
het komende verzoek om betaling van contributie als aan dat aspect aandacht worden 
besteed.  
Het Budget 2025 en de contributie 2025 worden vervolgens bij acclamatie vastgesteld.  

4. Het concept transitieplan. 
Aan de hand van sheets worden alle kritiekpunten door de heer Bets uitgebreid 
besproken. Op veel vragen van de aanwezigen geeft ij ook antwoord en uitleg. 
Zijn commentaar is opgenomen in het oordeel dat het VPN-bestuur aan de sociale 
partners zal zenden.  
Dit is op 28 november gebeurd. Het oordeel is met de aanbiedingsbrief op de website van 
de VPN gepubliceerd.  

5. Rondvraag. Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
6. Sluiting. Om 0ngeveer 17.00 uur sluit de voorzitter de vergadering en wenst de 

aanwezigen een goede thuisreis. 
-  

 
 
 
 


